
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 1. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 877

I Danmark har vi tradition for ikke at skilte med de generelle hastighedsgrænser – 50

km/t. i byen, 80 km/t. på landevejene og 130 km/t. på motorvejene. Er der juridisk eller

praktisk noget, der forhindrer, at man skifter praksis og begynder at skilte med de gene-

relle hastighedsgrænser på de enkelte veje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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